



产品说明

BAEROSTAB BCR 194

描述	类型	钡镉锌稳定剂
Description	Type	BaCdZn stabiliser
	外观	液体
	Appearance	liquid

性能/应用 BAEROSTAB BCR 194 是一种经济的，多用途的钡镉锌稳定剂。具有良好的热稳定性和光稳定性，优秀的色泽和透明性。

Performance / Application BAEROSTAB BCR 194 is an economic all-round BaCdZn stabiliser and features good heat and light stability, excellent colour and transparency.

BAEROSTAB BCR 194适用于所有类型的加工，特别是软质PVC或半硬PVC的压延和挤出。
BAEROSTAB BCR 194 is suitable for all types of processing, especially for calendaring and extrusion of plasticised and semi-rigid PVC.

建议用量范围: 2.0 - 4.0 phr。
Dosage range: 2.0 - 4.0 phr.

与环氧增塑剂如环氧大豆油结合使用可进一步提升热稳定性和光稳定性。
A combination with epoxy plasticiser like ESBO improves heat and light stability further.

BAEROSTAB BCR 194 不建议用于与食品有接触的材料加工。
BAEROSTAB BCR 194 may not be used in the manufacture of food contacted materials.

本产品的材料安全数据表可应客户要求提供，以便于安全操作。
A material safety data sheet for the safe handling of this product is available on request.

储存 常温储存。液体可能会受潮气影响，包装应随时保持密封状态。

Storage Storage at room temperature is recommended. Liquid products may be affected by moisture and containers should be kept tightly closed.